
 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag 9. april 2024  

Tilstede:  Allan Rosenkrans, Knud Appel, Lars Sørensen, Gitte Dinesen, Jan 

Sørensen, Jette Forsberg og Anna-Marie Nielsen (referent).  

 

1. Konstituering af bestyrelsen 
 Formand: Gitte Dinesen 

 Næstformand: Anna-Marie Bach Nielsen 
 Kasserer: Allan Rosenkrans 
 Referent: Anna-Marie Bach Nielsen 

 
2. Godkendelse af dagsordenen 

 Dagsordenen godkendt.  
  .  

3. Generalforsamling 21. marts 2024 - evaluering  
 Det fungerede rigtig godt med projektoren, billeder 
 og den måde beretningen var udformet på.  

 
 Desværre blev vi nødt til at flytte bordene med vores billeder 

 og forskellige projekter pga. de mange fremmødte. Men 
fantastisk med så stort fremmøde.  

 

Det var 2 rigtig gode indslag med foredrag med MrMotech og 
Houkjær Begravelser. Så det vil vi gøre igen til næste år.  

    
4. Borgermøde 4. april 
 Stort fremmøde med en rigtig god opbakning.  

 Dagrofa var meget begejstreret for den rigtig gode opbakning.  
 Nu mangler der at blive samlet de sidste 90.000, - for at nå  

 ½ mill. kr.  
   
5.  Møde vedr. bankforbindelse v/Jan og Allan 

 Jan og Allan har været til infomøde med Sparekassen  
 Danmark omkring bankkonto for foreninger.  

 Vi bliver enige om, at vi arbejder videre med bankskifte.  
 De fortalte også om deres fond. 
   

6.  Trafiksikkerhedsplan + cykelsti v/Anna-Marie  
 Blev gennemgået. Vi holder øje med, hvad der sker.  

 Kan findes på dagsorden/referater fra diverse udvalg samt 
 kommunalbestyrelsen på Odder.dk.  



 

 

 
7. Kommunikation udadtil   

 Vi bibeholder info-skabene i de 4 byer. Vi afventer dog, hvad  
 Der kommer til at ske med Handelspladsen.   

 Vi vil gerne fortsætte med at vores referater ligger på  
 på Ørting-Falling Lokalpost.  
 Vi skal have afklaret, om vi vil nedlægge vores hjemmeside.  

  
8. Klimahandledag d. 25. april 2024 

 Desværre har ingen fra Lokalrådet mulighed for at deltage.   
 
9.  Affaldsindsamling 14. april 2024 

 Samme dag, som loppemarkedet bliver afholdt, hvor der 
 mangler frivillige til at hjælpe. Så vi har ingen frivillige  

 til dette.  
  
10. Facebook-præsentation af bestyrelsesmedlemmer –  

 ønske fra en borger.  
 Gitte har fået henvendelse fra en borger med et forslag om,  

 at Lokalrådets medlemmer præsenterer sig på Facebook.   
 Gitte laver et opslag på vores Facebook-side.  
 

11. Henvendelse fra borgere 
 Ingen henvendelse ud over punkt 10.  

  
12. Eventuelt 
 Intet 

 
 

 
Kommende møder 
Fælles lokalrådsmøde 1. maj på Alrø. Gitte og Anna-Marie deltager.  

Lokalrådsmøde 27. maj, kl. 19, hos Anna-Marie 
   

   
  

 
 
 

 

 


